
 

 

Kirkebakken 12 

4836 Arendal 

 

Referat FAU-møte 

Tirsdag 10.oktober 2023 

Kl 17.00-19.00 Stfx ungdomskole kjelleretasje 

 

Velkommen og rask presentasjonssrunde. 

Til stede fra styret: Øyunn Bygstad, Iben Bille, Benedicte Goa Ludvigsen 

Til stede fra klassene: Erlend Stuve (2.trinn) Ida Cecilie Bårdsen 3.trinn) Daria Kosheva 
(4.trinn) Helene Frigstad og Hala Jamil (5.trinn) Marthe Zaar Hebriksen (7.trinn) John Willy 
Syvertsen (9b) Torstein Syvertsen (10.b) 

Rektor: Helga Tørå Karsrud (til stede med unntak av gjennomgang av sak 1, 2 og 3) 

SAKSLISTE:  
 

23/24 - 01 Gjennomgang referat forrige møte. 

FAU-leder Øyunn Bygstad går gjennom referatet fra forrige møte.  

Nytt styre er nå godkjent og registrert i Brønnøysundregisteret. 

Skolens nye hjemmeside er snart ferdig, og her vil det snart være mulig å finne 
kontaktinformasjon til FAU og referater fra FAU-møtene.  

Det er bevilget penger til trivselstiltak på barneskolen etter søknad.  

Skoleball var oppe til diskusjon. Er også på agendaen i dette møte. 

Referatet ble enstemmig godkjent. 

 



23/24 - 02 Konstituering av FAU 

23/24 - 03 Generell informasjon fra skolen v/ rektor Helga Tørå Karsrud 

Rektor er ny fra 1.august i år.  

Rektor informerer: 

• Takk for godt oppmøte 

• Foreldresamarbeid 

• Organisering av lekegrupper utenfor/etter skolen da skolens elever er bosatt spredt. 

• Skole/hjem-plattform.  

• Uteblivelse fra skolen. 

• Skoleball, organisering (elevarrangement) 
 

Diskusjon og tilbakemeldinger rundt permisjonssøknader 

Diskusjon og tilbakemeldinger rundt foreldresamarbeid 

Diskusjon og tilbakemeldinger om arrangering av skoleball, om FAU evt skal hjelpe til med 
planlegging. 

 

Sak 22/23 - 13 Eventuelt  

Ble flyttet opp på agendaen, for at rektor skulle kunne være med.   

- Skoleball. -Bevissthet.  Styret v/Øyunn orienterer om at FAU ikke tidligere har vært 

involvert i skoleballet, men som et privat elevarrangement der skolen ikke har 
ansvaret, bør FAU involvere seg. 
 

- Skole-hjem samarbeid. Rektor og foreldrerepresentanter kommer med flere innspill, 

dette settes på agenda til neste FAU-møte 

 

23/24 – 04 Sak 1: 17.mai  

- Organisering (Slå sammen 5 og 6 trinn sammen fra 2025) 

 

Enstemmig vedtak: Fra og med 2025 skal 17.mai arrangeres av både 5. og 6.klasse.  

 

-  Vedtak hvor inntektene skal gå. 

 

Styret orienterer: Inntektene fra 17.mai har tidligere gått til betaling av leirskole. Fra 2021 er 
skolen pliktig å betale for leirskole  

 



Enstemmig vedtak: 30% av overskuddet fra 17.mai-arrangementet går alltid til 5.klasse. 
70% av overskuddet går til FAU.  

 

22/23 – 09 Sak 2: FAU ønsker å arrangere foredrag om nettvett 

Styret v/Øyunn orienterer: Det har lenge vært et ønske at FAU skal arrangere en 
foredragskveld for foreldre om nettvett.  FAU-styret ønsker innspill til ulike aktører som kan 
være aktuelle å invitere.  

Diskusjon og tilbakemeldinger  

Enstemmig vedtak: Foreldrekontakt i 2.klasse gjør undersøkelser rundt hvilke aktører som 
kan være aktuelle å invitere, og stiller med forslag til neste møte. Nytt møte i FAU om 
foredragskveld tirsdag 14.november kl.17-1745.  

 

22/23 – 10 Sak 3:  Opprustning av skolegård med midler fra FAU 

- Styret foreslår støtte til asfaltmerking skolegård samt spillbord 

(Tequone) ungdomsskolen 

 

Diskusjon, og argumenter for asfaltmerking og spillbord:  

• Asfaltmerking i skolegården vil kunne benyttes av elevene i friminutt, og i 
undervisning. Styret anser det som et positivt tilskudd, og vil kunne bidra til økt fysisk 
aktivitet og flytte deler av undervisningen ut i frisk luft.  

 

• Spillbord (Tequnoe) blir et fint tilbud til ungdomsskoleelvene i forbindelse med etter 
skoletid m.m. Bidrar til styrket sosialt samvær og lek 
 
 

Enstemmig vedtak: FAU innvilger støtte til begge tiltak under betingelse av, og 
dokumentasjon på, at skolen velger billigste tilbyder av produktene.  

 

For FAU, 

Benedicte Goa Ludvigsen 

Referent 

 

 


